

7. oktober 2020

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 7. oktober 2020

Dagsorden:

1. Generalforsamling 2021 – dato og skal vi allerede nu booke lokale?
 - a. Skal vi foreslå en vedtægtsændring så digital afholdelse bliver mulig?
 - b. Skal vi foreslå en vedtægtsændring, så alle bestyrelsesmedlemmer modtager et årligt tilskud til ”kontorhold” på f.eks. 1.000 kr.?
2. Nyt fra arbejdsgrupperne
 - a. Kommunikation – Bjarne
 - b. Introduktion til grundejerforeningen – Steen
 - c. Områdets løbende vedligeholdelse – Ole
 - d. Større vedligeholdelses-opgaver – Thomas
 - i. Tilbud fra Colas
 - e. De ydre omgivelser – Ulla
3. Økonomistatus, herunder dokumentation for foreningens aktiver – Steen
 - a. Status på ekstra bankforbindelse
4. Næste møde - rækkefølge: Steen – Bjarne – Ulla – Ole - Thomas
5. Eventuelt
 - a. TDC fiber
 - b. Køb af vores domænenavn for en 10-års periode
 - c. Henvendelse fra et medlem vedr. ”byggeprocenter” – se vedhæftede maildialog
 - d. De 2 grønne ”postkasser” ved P1 og P59 – kan de fjernes?
 - e. Fastelavn d. 14. februar 2021 – vil Corona tillade afholdelse?

Ad 1: Generalforsamling fastlægges til d. 17/3-21 - Ulla booker lokale i Kulturhuset.

- a: Ole har fundet et eksempel fra DGI (DGI – digital generalforsamling) vedr. tekstforslag – dette omskrives så vi kan bruge det som forslag til digital afholdelse.
- b: Tilskud til telefon og internet samt kontorhold må samlet set ikke udgøre mere end ca. 4.000 kr. Bestyrelsen foreslår 1.000 kr. til formand og kassereren, 500 kr. til øvrige medlemmer.

Ad 2:

- a: Ingen udsendelser – skylder en ny infofolder. Input modtages gerne.
- b: En ny i Havetoften er der sagt velkommen til. Piletoften 22 er sat til salg.
- c: Ingen reklamationer over gartnerordningen – og bestyrelsen er tilfreds med arbejdet. Vores egen vedligehold af specielt tværstierne er dog ikke for god alle steder. Vi forsøger at få et tilbud fra gartneren for vedligehold af lokalstierne, samt skriver til kommunen for vedligehold af de langsgående stier – Ole sender mailen.
- d: Tilbud modtaget fra Colas , samt forsøgt at få dialog med kommunen for at høre om hvornår de påtænker at lægge asfalt på selve Pile- og Havetoften (Stamvejene). Thomas forsøger at få dialog med Lars Kock for at høre om hvor meget kommunen dækker af projektet, samt hvornår projektet kan komme på budgettet. Desuden skal det undersøges hvad en rådgiver koster.
- e: Kun modtaget en enkelt henvendelse om ukrudtsfrø fra Røjlegrøften, som vi dog ikke vil gå

nærmere ind i.

Ad 3:

a: Steen gennemgik hovedlinjerne i økonomien og havde inden mødet lagt bankudskrifter i formandens postkasse som dokumentation for foreningens formue.

Ad 4: 13. januar 2021 hos Ulla, hvis situationen tillader dette. Ellers pr. video.

Ad 5:

a: Orientering om fiberprojektet.

b: Vedtaget at vi betaler for en 10 års periode.

c: Ulla undersøger status på vores servitutter over for kommunen, hvilke er stadig gældende.

d: Status på postkasserne ukendt.

e: Tages op på næste møde – som situationen er lige vil arrangementet blive aflyst

Referent Bjarne Mann